
Notulen Algemene Vergadering KBF 25.3.2023 
 
Voor de stemmingen werd gebruik gemaakt van Election Runner. De stemgerechtigde 
afgevaardigden werden gebriefd over het gebruik ervan. 

In aanloop naar de bijeenkomst ontvingen de clubbestuurders volgende documenten: 
● Briefing 
● Agenda 
● Presentatie (incl. de verschillende stemmingen) 
● Jaarrekening 2022 
● Begroting 2023 
● Kandidatuur bestuurder 
● Delegatieformulier 
● Volmachtformulier 
● Stemverdeling o.b.v. ledencijfers 2022 

Aanwezig: 

Bestuurders: Yanick Bos, Nicole Vyncke, Frank Stevens, Paul Verzele, Hans Kok, 
Paul Leysen & Herman De Kegel (notulen). 

Personeelsleden: Bruno Vermeeren, Annelore Orije 

KBF-clubs - effectieve leden: 
● Belgische Alpenclub Antwerpen: Jan Engels 
● Belgische Alpenclub Limburg: Lode Beckers (volmacht aan Belgische 

Alpenclub Antwerpen) 
● Bergsport Oost-Vlaanderen: Michaël De Pauw 
● Bergsportclub Alpigo: Stijn Tóth 
● Bergsportvereniging Klein-Brabant: Wim Béatse & Stef Duymelinck 
● Bleau Climbing Team: Jan Van Hecke 
● Canyon Team Vlaanderen: Daniël Buvens 
● Climbing Team De Dam: Peter Goossens & Tim Van Acker 
● De Bergpallieters: Els Van Hove & Tino Plettinck 
● Klimclub Hungaria: Simon De Baere & Alexander Rolland 
● Vertical Thinking: Gilke Bisback 
● Vlaamse Bergsport Waasland: Wim Verberckmoes & John Vancoillie  
● West Coast Lizards Climbing Team: Karel Lepla & Nicolas De Baets 
● West-Vlaamse Bergsportvereniging: Bart Vercruyssen 

KBF-clubs - toegetreden leden:  
● Be Slack North: Jonathan Desmaele 
● Leuvense Universitaire Alpenclub: Cedric De Smet 
● Rhino Boulder Gym: Jan van Hecke 

Genodigden:  
● Annelies Van den Berge (federatie-API) 
● Johan Liekens (Bergstijgers) 
● Christopher Peeters (Verbond Vlaamse Speleologen) 

Verontschuldigd: 

Bestuurders: 
● Sam De Smet 



● Jan Cools 

KBF-clubs - effectieve leden: 
● Bergsport Vlaams Brabant - verleent geen volmacht 
● Bergsportvereniging Provincie Antwerpen 
● Blueberry Club - verleent geen volmacht 
● Hiking Advisor - volmacht aan Alpigo 
● Kajoe - verleent geen volmacht 
● Limburgse Bergsport Vereniging - verleent geen volmacht 

KBF-clubs - toegetreden leden: 
● Alpamayo Klim Club 

● CLIMBR - vertegenwoordigd door Vertical Thinking 

● Future Sports 

● Olympia Jeugdklimteam 

● Out There 

● X-Academy 

Ereleden: 
● Willy Gielen 
● Bart Overlaet 
● André Sadones 
● Tuur Ceuleers 
● Hendrik Peeters 

Genodigden: 
● Club Alpin Belge 
● Koninklijke Nederlandse Klim- en Bergsportvereniging 
● Alpenverein Österreich 

Afwezig: 

KBF-clubs - effectieve leden: 
● Alpua 
● Blok Climbing Team 
● Crux Climbing Team 

KBF-clubs - toegetreden leden: 
● Balance Bouldering Team 
● BeSlack North 
● Boulder Klimclub Herent 
● Fun Adventure 
● City Lizard 
● Klimschool à Bloc 
● Klimschool Zuid 
● Level Up Edegem 

 

Agendapunten 

1. Verwelkoming 
2. Jaarverslag 2022 en Jaaractieplan 2023 
3. Jaarrekening 2022 
4. Begroting 2023 



5. Verslag van het Financieel Comité  
6. Samenstelling Financieel Comité 
7. Samenstelling Bestuursorgaan 
8. Samenstelling Klachtencommissie 
9. Huishoudelijk Reglement - aanpassingen 

10. Voorstelling Nepal door de ambassadeur 
11. Resultaat van de statutaire stemmingen 
12. Kernwaarden KBF 
13. Beleidsplan 2025-2028 
14. Aanspreekpunt Integriteit 
15. Hutten - Visietraject 
16. Nieuwe clubs 
17. Labels 2023 ‘Jeugd in Touw’ 
18. Award snelst groeiende club 2022 
19. Kei van de KBF 2023 
20. Varia 
21. Rondetafel 

De voorzitter heet de aanwezigen welkom. 

Vervolgens worden enkele ogenblikken stilte in acht genomen ter nagedachtenis van 
overleden leden. 

Vervolgens wordt toelichting verstrekt over de stemprocedure via Election Runner. 

Informatie over de stemopneming: 
● totaal aantal stemmen = 1084 
● totaal aantal effectieve leden = 23 
● min. aantal deelnemers stemming = 12 
● totaal aantal aanwezige stemmen = 724 
● gewone meerderheid = 362 
● totaal aantal aanwezige effectieve leden = 15 
● effectieve leden die volmacht verlenen = 2  

Hieruit blijkt dat de vereiste quota bereikt zijn. 

Met een pp-presentatie wordt toelichting gegeven over volgende aspecten van het jaarverslag:  

● Beleid  
○ de nieuwe versie van het clubportaal met een beter overzicht van de historiek, 

toevoeging van de startdatum KBF-lidmaatschap en een betere sortering 
○ de oplossingen voor enkele gerezen problemen met lidkaarten 
○ het opnemen van events in het portaal met een betere filtering, meer flexibiliteit, 

een snelle import van data via Excel en de mogelijkheid tot linken naar 
detailpagina 

○ het reservatiesysteem voor de hutten waardoor online reservatie mogelijk 
wordt, kan betaald worden bij reservatie, met een beter overzicht van de 
beschikbaarheid en een probleem met de implementatie van het online betalen 

○ de verdere uitrol van ‘Jeugd in Touw’ en de niet-goedkeuring van 3 andere 
ingediende projecten (Kansengroepen en 2 projecten i.k.v. Innovatie) 

○ het onderbrengen van de opleidingen vzw Bergsportschool bij VTS 



○ de digitalisering van verschillende VTS-opleidingen, bijscholingen, de 
ondertiteling van de video’s AÖ en de ontwikkeling van KBF-instructiefilmpjes 
voor verschillende disciplines 

● Clubs 
○ de hervorming van de financiële ondersteuning van clubs d.m.v. nieuwe 

bedragen voor sportkaderopleidingen, ondersteuning van extra opleidingen en 
voor bijscholingen via clubs 

○ een overzicht van de onderwerpen behandeld op de RvCA’ s 
○ de mogelijkheid tot aankoop van kledij door clubs  
○ sponsoring van T-shirts 
○ sportkaderkledij winter 
○ de mogelijkheden voor het voeren van promotie door clubs 

● Leden 
○ de evolutie van de subsidies Sport Vlaanderen vs het ledenaantal 
○ een overzicht van de evolutie sinds 2012 van het ledenaantal: 

■ blijvers, afhakers en nieuwe leden: 
■ per lidtype 
■ per leeftijdscategorie en per geslacht 

○ een oproep voor ledenwerving door een gezamenlijke inspanning van federatie 
en clubs op verschillende vlakken  

● Communicatie 
○ de uitwerking van een interne en externe communicatiestrategie (op basis van 

4 kernwaarden) en de verdere realisatie ervan de komende jaren 
○ aanbevelingen op vlak van imago en positionering (herformuleren van missie 

en visie, rebranding van KBF en de submerken, ontwikkeling van een 
huisstijlhandboek 

○ een overzicht van persberichten, promotionele activiteiten, publicaties, events 
en de KBF-partners 

● Disciplines 
○ een overzicht per discipline van de realisaties in 2022 en de plannen voor 2023 

. 

● Infrastructuur 
○ de werking van de 2 hutten 
○ de realisaties en plannen op vlak van rotsbeheer 

● Verzekering 
○ een overzicht van het aantal ongevallen en daarmee samenhangend de oproep 

naar het registreren van ongevallen en bijna ongevallen op het portaal 
https://portaal.klimenbergsportfederatie.be/ongevallen/  

● Personeel 
○ het afscheid van 2 medewerkers en de indiensttreding van een administratieve 

en sporttechnische medewerker 

In een gedachtewisseling komt volgende aan bod: 

● Het geplande initiatief Dag van de Bergsporter was volgens BPA beter tot stand 
gekomen binnen een samenwerkingsmodel. Het organiseren van laagdrempelige 
activiteiten behoort volgens BPA toe aan de clubs en dit om instroom van leden te 
creëren. 
Geantwoord wordt dat over het initiatief inderdaad beter overleg was gepleegd met de 

https://portaal.klimenbergsportfederatie.be/ongevallen/


clubs maar door de verschillende schaalgrootte en de veelheid van disciplines dit event 
wordt gezien als een toeleidingskanaal. De individuele deelnemers worden zowel 
geïnformeerd over de verschillende disciplines als de clubs die ze aanbieden (door 
sportkaders uit diverse clubs). op die manier worden ze wel degelijk naar de clubs 
geleid. 

● De nodige ondersteuning van clubs bij het actief werven van nieuwe leden. 
Na de recente bestuurswissel wil Westcoast Lizards dit opnieuw activeren en heeft 
hiervoor nood aan good practices, o.m. op vlak van ledenwerving. Binnen die context 
ziet WCL ‘Dag van de Bergsporter’ als een opportuniteit om bekendheid te verwerven. 
Klimclub Hungaria heeft vooral nood aan trainers om de vraag naar opleidingen te 
kunnen invullen. 
LUAK sluit zich hierbij aan en ervaart hen gemotiveerd houden als een werkpunt. 
Ook CTV stelt zich de vraag hoe leden kunnen gemotiveerd worden om mettertijd 
activiteiten en opleidingen te begeleiden. 
BAC-Antwerpen stelt dat de versnippering van clubs het behoud van de eigen 
sportkaders bemoeilijkt. Vandaar de oproep tot samenwerking tussen clubs i.p.v. een 
nieuwe club op te richten. 
Geantwoord wordt dat KBF de ondersteuning van clubs verder wil uitbouwen en vraagt 
de aanwezigen voorstellen te bezorgen voor dialoog en samenwerking met andere 
clubs. 

Wat de uitgaven in 2022 betreft wordt vermeld 
● de hoge inflatie zorgt voor een algemene kostenstijging  
● de 5 indexsprongen in 2022 
● de noodzakelijke extra IT-ondersteuning voor het ledenbeheer 
● de verdere ontwikkeling van het ledenbeheer 
● het uitwerken van de communicatiestrategie 
● de aanschaf van medisch materiaal voor de webshop 

Daartegenover staan minder inkomsten door: 
● de lagere bezetting van de Chaveehut 
● een mindere verkoop van de webshop 
● minder klimtoelatingen dan voorzien 

Het negatieve resultaat is een gevolg van combinatie van hogere uitgaven en minder 
inkomsten. 
A.h.v. 2 ratio’s (graad van financiële onafhankelijkheid en liquiditeit in enge zin) wordt 
aangetoond dat KBF financieel een gezonde organisatie is. 
Het Financieel Comité zal zich buigen over een plan voor de financiën op langere termijn. 

Vermeld wordt: 
● de afwerking van het ledenbeheersysteem 
● de belangrijke toename van de topsportsubsidies 
● de ondersteuning i.k.v. Jeugd in Touw  
● de toegezegde ondersteuning i.k.v. BeGold 
● de wijziging van drukker voor het magazine Monte betekent een besparing van 10% 
● het budget voor de implementatie van het eerste deel van de communicatiestrategie 
● de Dag van de Bergsporter is een budgetneutraal event 
● de investering in het VTS-Schakelprogramma voor gediplomeerden Bergsportschool 



● waar mogelijk de prijzen geïndexeerd zijn 
● het lidgeld 2023 beslist werd in mei 2022 waardoor een indexering niet mogelijk is 

Een tekort wordt verwacht dat vergelijkbaar is met het resultaat van 2022. 

Vervolgens wordt uiteengezet hoe het lidgeld wordt berekend en welke elementen in rekening 
moeten worden genomen voor de berekening van het lidgeld 2024. Op de RvCA van 17 mei 
wil het Bestuursorgaan een voorstel voorleggen waarbij het lidgeld voortaan berekend wordt 
op basis van: 

● de voorspelling van het Planbureau 
● de indexering van het de verzekeringspolis 
● het invoeren van een sociaal tarief 

Een voorstel voor de invoering van een sociaal tarief lidgeld 2024 wordt daarop voorgesteld 
en toegelicht.  

In een gedachtewisseling wordt een voorstel van BOVL voor dubbel lidmaatschap besproken. 
Doel hiervan is het stoppen van leegloop: mensen volgen opleiding bij een bepaalde club maar 
stappen nadien over naar een klimzaal-gerelateerde club omwille van korting op de 
inkomtarieven. 
Geantwoord wordt dat dit administratief niet eenvoudig is, een aanpassing vereist van het 
ledenbeheersysteem en een antwoord moet geboden op de vraag of ook 2 afzonderlijke 
lidkaarten moeten worden bezorgd. Gewezen wordt op het feit dat een aantal clubs al een 
lidmaatschap naast KBF kennen. Tevens wordt het idee geopperd dit fenomeen mee te nemen 
in het overwegen van samenwerkingsverbanden tussen clubs. Geconcludeerd wordt verdere 
discussie te verschuiven naar de RvCA en ondertussen verschillende mogelijke opties te 
onderzoeken evenals de impact ervan voor de clubs en KBF. 
 
In een andere tussenkomst wordt gepeild naar de mogelijkheid een lidmaatschap in te voeren 
waardoor indoorklimmen goedkoper kan worden (het zogenaamde ‘Lidmaatschap Light’). 
Hierop wordt geantwoord dat deze discussie al in het verleden werd gevoerd en op een aantal 
moeilijke obstakels stuit zoals bv. onbespreekbaar voor AÖ.  
Wat de plannen voor het invoeren van een sociaal tarief betreft komen volgende zaken aan 
bod: 

● clubs wel interesse hebben in toevloed van sociale kansengroepen en er op lokaal vlak 
mogelijkheden bestaan hierop in te spelen 

● een korting van 10% op het lidmaatschap wordt niet echt aanzien als een sociaal tarief 
(eerder 20%) 

● de noodzaak van een brainstorm over de doelgroep 
Geconcludeerd wordt dat 

● 2024 in het voorstel aanzien wordt als een try-out gekoppeld aan een evaluatie van het 
effect 

● in aanloop naar de RvCA 17.5 simulaties uit te werken en dan een beslissing te nemen 
● de gedachtewisseling over de doelgroepwerking mee in overweging te nemen richting 

Beleidsplan 2025-2028 evenals een recente vraag naar sportkaderopleidingen in de 
discipline boulderen 

● KBF een rol kan en wil spelen in het informeren van de clubs over het werken met 
kansengroepen 

Alle aanwezige clubs (effectieve en toegetreden leden) worden uitgenodigd zich te scharen 
achter volgende beslissing: 



De leden van de Algemene Vergadering gaan akkoord met de invoering van een 
sociaal tarief van het lidgeld. 

● ja: 744 
● nee: 0 
● onthouding: 0 

Het Financieel Comité kwam bijeen op 16.2.2023. Volgende punten werden besproken: 
● jaarrekening 2022 en voorstel begroting 2023 
● Herman Lievens (expert Financieel Comité) zal een balansanalyse uitvoeren met een 

financiële planning op langere termijn 
● het voorstel om naast de kastoezichters ook een bedrijfsrevisor aan te stellen 

Verder wordt de conclusie van het kastoezicht voorgesteld en toegelicht: 
● de jaarrekening geeft een getrouw beeld van de toestand van de vzw per 31/12/2022, 

alsmede van de resultaten van haar werkzaamheden voor het jaar afgesloten op die 
datum 

● de boekhouding van de vzw werd gevoerd in overeenstemming met de wettelijke en 
bestuursrechtelijke voorschriften.  

Als antwoord op een vraag worden rol, doel en kostprijs van een bedrijfsrevisor toegelicht. 

Voorstel samenstelling van het Financieel Comité: 
● Stijn Tóth - clubvertegenwoordiger (Alpigo) 
● John Van Coillie - clubvertegenwoordiger (VBW)) 
● Herman Lievens (onafhankelijk expert) 
● Bruno Vermeeren - algemeen directeur 
● Sarah Ten Hartog - secretariaat KBF 
● de bestuurder/penningmeester 

7. Samenstelling Bestuursorgaan.  

Herman De Kegel is einde mandaat en stelt zich herverkiesbaar. 

Er zijn geen andere kandidaat-bestuurders. 

In de aanloop naar de Algemene Vergadering ontvingen de clubs een foto en korte toelichting 
van de kandidaat.  Tevens wordt melding gemaakt van de kandidaturen voor volgende rollen 
binnen het Bestuursorgaan: 

● Yanick Bos: voorzitter 
● Nicole Vyncke: ondervoorzitter 
● Frank Stevens: penningmeester 
● Herman De Kegel: secretaris 

8. Samenstelling Klachtencommissie. 

Het doel van de Klachtencommissie wordt toegelicht. De samenstelling ervan dient jaarlijks 
bekrachtigd door de Algemene Vergadering. 
Voorstel van samenstelling van klachtencommissie: 

● Yanick Bos (voorzitter) 
● Lus Van den Bossche (ombudspersoon) 



● Nicole Vyncke (effectief lid) 
● Paul Verzele (effectief lid) 
● Bruno Vermeeren (notulist) 
● Paul Leysen (plaatsvervanger) 
● Herman De Kegel (plaatsvervanger) 

9. Aanpassingen huishoudelijk reglement. 

In aanloop naar de bijeenkomst ontvingen de clubs een gedetailleerd overzicht van een aantal 
voorgestelde aanpassingen van het huishoudelijk reglement. De voorliggende aanpassingen 
zijn: 

● de koppeling van de KBF-verplaatsingsvergoeding aan het officieel tarief 
● duurtijd mandaat voorzitter sportcellen, Adviesraad Rotsbeheer, Commissie Hutten en 

Redactieraad 
● toevoegingen aan doel, samenstelling en werking Ethische Commissie 
● de rol van de voorzitters cellen, commissies en adviesorganen 
● wijziging procedure nominaties Kei van de KBF 
● het toevoegen van de gedragscode professionele medewerkers als bijlage van het 

huishoudelijk reglement 
● de toevoeging van het mandaat aanspreekpunt KBF (API) als bijlage van het 

huishoudelijk reglement 
● het bundelen binnen het huishoudelijk reglement van de bevoegdheden 

Bestuursorgaan, Algemene Vergadering en Raad van Clubafgevaardigden 
● de bevoegdheden van de algemeen directeur verplaatsen binnen het huishoudelijk 

reglement 
● de vervanging van de benaming ‘Vlaams Dopingtribunaal’ door ‘Vlaams Sporttribunaal’ 

N.a.v. de voorgestelde aanpassingen werden volgende vragen/amendementen ingediend: 
● (Bevoegdheden Algemene Vergadering): zijn er plannen om KBF om te zetten in een 

vennootschap met sociaal oogmerk? 
● (n.a.v. het delegatieformulier noodzakelijk voor aanmelding deelname aan een 

Algemene Vergadering): het lijkt vreemd dat iemand een club kan vertegenwoordigen 
zonder lid te moeten zijn van KBF. Dit zou een vereist moeten zijn.  

Geantwoord wordt: 
● er zijn geenszins plannen om KBF om te zetten in een vennootschap met sociaal 

oogmerk. Deze bevoegdheid opnemen in de statuten werd ons juridisch geadviseerd 
bij de oprichting van KBF. 

● het komt de clubs toe hun afgevaardigde(n) voor een Algemene Vergadering toe te 
wijzen. Met deze bepaling wordt hen ruimte gegeven zich te laten vertegenwoordigen 
door een extern persoon (bv. een juridisch of financieel expert) 

10. Resultaat van de (statutaire) stemmingen. 

● De leden van de Algemene Vergadering gaan akkoord met het jaarverslag van KBF 
voor 2022 

○ stemmen voor: 628 
○ stemmen tegen: 96 
○ onthoudingen: 0 

● De leden van de Algemene Vergadering gaan akkoord met de jaarrekening van KBF 
voor 2022 en de toevoeging van het resultaat aan het overgedragen saldo: 

○ stemmen voor: 628 
○ stemmen tegen: 96 
○ onthoudingen: 0 



● De leden van de Algemene Vergadering verlenen kwijting aan de bestuurders van KBF: 
○ stemmen voor: 724 
○ stemmen tegen: 0 
○ onthoudingen: 0 

● De leden van de Algemene Vergadering stemmen in met de samenstelling van het 
Financieel Comité (clubvertegenwoordiging en expert): 

○ stemmen voor: 724  
○ stemmen tegen: 0 
○ onthoudingen: 0 

● De leden van de Algemene Vergadering stemmen in met de aanstelling van een 
bedrijfsrevisor: 

○ stemmen voor: 503 
○ stemmen tegen: 123 
○ onthoudingen: 98 

● De leden van de Algemene Vergadering gaan akkoord met de begroting van KBF voor 
2023: 

○ stemmen voor: 578 
○ stemmen tegen: 96 
○ onthoudingen: 50 

● De leden van de Algemene Vergadering stemmen in met de kandidatuur van Herman 
De Kegel voor het Bestuursorgaan: 

○ stemmen voor: 624 
○ stemmen tegen: 96 
○ onthoudingen: 0 

● De leden van de Algemene Vergadering stemmen in met de samenstelling van de 
Klachtencommissie: 

○ stemmen voor: 724 
○ stemmen tegen: 0 
○ onthoudingen: 0 

● Een niet-KBF-lid mag door een club afgevaardigd worden naar de Algemene 
Vergadering 

○ stemmen voor: 418 
○ stemmen tegen: 306 
○ onthoudingen: 0 

● De leden van de Algemene Vergadering keuren de aanpassingen aan het 
Huishoudelijk Reglement goed: 

■ stemmen voor: 724 
■ stemmen tegen: 0 
■ onthoudingen: 0 

11. Voorstelling Nepal door de Nepalese 
ambassadeur. 

HIJ dhr. Gahendra Rajbhandari, ambassadeur van Nepal in België, werd uitgenodigd voor een 
ontmoeting met de clubafgevaardigden van KBF. D.m.v. een video worden de aanwezigen 
geïnformeerd dat Nepal meer te bieden heeft dan enkel hoge bergen. Een gebied zo groot als 



België is tropisch en telt heel wat nationale parken. Op cultureel, toeristisch en culinair vlak 
biedt het land een brede waaier aan mogelijkheden en bezienswaardigheden. 

Na het beantwoorden van enkele vragen wordt de ambassadeur met een kleine attentie 
bedankt voor zijn komst en toelichting. 

12. Kernwaarden KBF. 

Medewerkers en bestuurders van KBF formuleerden 4 kernwaarden (familie - veiligheid - 
duurzaamheid - avontuur). Deze zullen worden gebruikt voor: 

● het richting geven van beslissingen 
● het aanbrengen van nuance in het beleid 
● om elkaar beter te begrijpen  
● samen meer te delen dan enkel onze activiteiten en disciplines 

Hierop worden de 4 kernwaarden kort toegelicht. 
Alle aanwezige clubs (effectieve en toegetreden leden) worden uitgenodigd zich te scharen 
achter volgende beslissing: 

De leden van de Algemene Vergadering nemen kennis van de KBF-waarden en 
werken mee aan het realiseren en beleven ervan. 

● ja: 744 
● nee: 0 
● onthouding: 0 

13. Beleidsplan 2025-2028. 

In aanloop naar de bijeenkomst ontvingen de clubs een pp-presentatie met daarin de planning 
en aanpak voor het opmaken van het Beleidsplan 2025-2028. Voor de Stuurgroep wordt nog 
een clubvertegenwoordiger gezocht evenals een celvoorzitter. Van hem/haar wordt verwacht: 

● in het oog houden van de planning 
● de beleidsambities voldoende ambitieus houden 
● een evenwichtig plan na te streven in lijn met de kerntaken en gericht op de noden van 

de toekomst 
● deelname aan een 2-tal digitale en 2 fysieke meetings in 2023 

Alle aanwezige clubs (effectieve en toegetreden leden) nemen volgende beslissing: 
De leden van de Algemene Vergadering nemen kennis van de voorgestelde aanpak 
Beleidsplan 2025-2028 en geven mandaat aan de stuurgroep om dit voor te bereiden. 

● ja: 744 
● nee: 0 
● onthouding: 0  

14. Aanspreekpunt Integriteit (API).  

Annelies Van den Berge - federatie-API - legt de rol en doelstelling van een API uit. Hoewel 
daartoe vandaag (nog) geen verplichting bestaat, houdt ze een warm pleidooi voor het 
aanduiden van club-API’s. Hierbij wordt vooral het belang van laagdrempeligheid benadrukt, 
ook op vlak van bereikbaarheid. Zelf is de federatie-API ten allen tijde rechtstreeks 
aanspreekbaar, ook voor club-API’s. 

Als klankbord en backup wordt onder de club-API’s nog een collega federatie-API gezocht. De 
opleiding van club-API tot federatie-API wordt bekostigd door de federatie. 

Besloten wordt een tekst te maken voor de club-API’s en een groep te vormen. Deze zou eind 
20213 fysiek of digitaal worden samengebracht.  



Alle aanwezige clubs nemen volgende beslissing: 
De leden van de Algemene Vergadering nemen kennis van het belang van een API, 
stellen voor hun club een API aan en vermelden deze van de KBF-API op hun website. 

● ja: 718 
● nee: 26 
● onthouding: 0 

15. Hutten - Visietraject. 

De pp-presentatie die de clubs ontvingen in aanloop naar de bijeenkomst, bevatte o.a. 
uitgebreide informatie over wettelijk vereiste aanpassingen in de Chaveehut op vlak van 
elektriciteit, gas en brandveiligheid. 
Verder werd geïnformeerd over werkwijze en inhoud van plannen op middellange termijn voor 
beide hutten. 

De geraamde kosten voor het voldoen aan de wettelijk vereiste aanpassingen zijn aanzienlijk 
maar er niet aan voldoen betekent de onvermijdelijke sluiting van de hut. In lijn met de 
statutaire verplichting projecten van meer dan 100 k€ voor te leggen aan de Algemene 
Vergadering wordt hiervoor aan de clubs een akkoord gevraagd. 

Verder wordt een principieel akkoord gevraagd om de verschillende mogelijkheden voor een 
verhoogde dienstverlening in de Chaveehut voor te bereiden. Concrete scenario’s hiervoor 
worden zo snel mogelijk uitgewerkt en - indien mogelijk - voorgelegd op de RvCA van 17.5 en 
dit inclusief verschillende financieringsmogelijkheden. Een definitieve beslissing komt de 
Algemene Vergadering toe. Desnoods wordt hiervoor een Bijzondere Algemene Vergadering 
bijeengeroepen.  

In een gedachtewisseling komen volgende onderwerpen aan bod: 

● het bedrag voor de wettelijk vereiste aanpassingen in de Chaveehut zijn niet 
opgenomen in de begroting 2023. Anderzijds is KBF een financieel gezonde 
organisatie (geen lopende leningen) en bovendien kan voor steun ook aangeklopt 
worden bij AÖ en NKBV. 

● de werken voor de aanpassingen van elektriciteit, gas en brandveiligheid zullen 
gefaseerd verlopen met een zo beperkt mogelijke weerslag op vlak van capaciteit en 
comfort voor de bezoekers 

● op het geopperde idee of het niet beter is beide hutten te verkopen en 1 nieuwe hut 
aan te kopen, wordt geantwoord dat er door het BO geen carte blanche wordt gevraagd 
wel toestemming om scenario’s uit te werken. Deze zullen nadien besproken worden 
met de clubs Een element waar niet licht over gegaan mag worden is het engagement 
van de vrijwilligers die in de Chaveehut actief zijn (sportkaders, wirten, losse vrijwilligers 
enz.). 

● Vanuit verschillende clubs wordt aangedrongen op het behoud van de Chaveehut voor 
de clubactiviteiten en -werkingen die enkel in de Ardennen kunnen plaatsvinden 

● in normaal werkende jaren zorgt de Chaveehut voor inkomsten 

Aan de aanwezige clubs worden 2 stemmingen voorgelegd: 

M.b.t. de hutten gaan de leden van de Algemene Vergadering akkoord met de aanpak 
op korte termijn en de financiële inspanning. 

● Ja: 584 
● Neen: 26 
● Onthouding: 134 

M.b.t. de hutten gaan de leden van de Algemene Vergadering akkoord met de plannen 
op middellange termijn en geven mandaat om de scenario’s voor te bereiden. 



● Ja: 534 
● Neen: 76 
● Onthouding: 134 

16. Nieuwe clubs. 

In 2022 werden 4 nieuwe clubs ‘toegetreden lid’ van KBF: 
● CLIMBR 
● Klimschool Zuid 
● Klimschool A Bloc 
● Out THere 

De 4 clubs worden kort voorgesteld. 

17. Labels 2023 ‘Jeugd in Touw’. 

‘Jeugd in Touw’ ging van start in 2022 als het jeugdsportproject van KBF. Het heeft tot doel 
om de kwaliteit van de jeugdwerking, het aanbod van jeugdactiviteiten en de participatie van 
jeugdleden bij de KBF-clubs te verhogen. Naarmate een club de jeugdwerking optimaliseert 
kunnen 3 labels behaald worden waarbij elk label staat voor een niveau van de jeugdwerking. 

De in 2022 behaalde labels worden voorgesteld en toegelicht: 9 clubs behaalden het bronzen 
label, 2 zilver en 1 goud. Aan te stippen valt dat er bij de clubs veel interesse is in onderlinge 
uitwisseling. 

18. Award snelst groeiende club 2022. 

Deze award wordt toegekend op basis van een combinatie van toename individuele leden en 
stijging van het ledenaantal tegenover het jaar voordien. Voor 2022 wordt deze award, onder 
de vorm van een aankoopbon, toegekend aan Blok Climbing Team. 

19. Erelidmaatschap 2023/Kei van de KBF. 

Het erelidmaatschap wordt toegekend aan een lid met uitzonderlijke verdiensten voor KBF. 
Het houdt in dat de ledenbijdrage gedurende 1 jaar wordt terugbetaald en een symbolisch 
aandenken (de Kei van de KBF) wordt overhandigd. 

Uit de voorgedragen kandidaten werd Kobe Bellinkx verkozen omwille van zijn jarenlange 
belangeloze inzet als motivator van het Belgian Rebolting Team, zijn inzet voor het rotsbeheer 
en het (her)behaken van klimroutes (zowel in België als internationaal). 

De video van de overhandiging van de trofee wordt vertoond op de bijeenkomst. 

20. Varia. 

In een rondvraag worden geen punten Varia aangebracht.  

21. Ronde Tafel. 

Na de bijeenkomst splitsen de aanwezigen zich op in 4 groepjes om o.l.v. een facilitator van 
gedachten te wisselen over 4 thema’s: 

● Vrijwilligers rekruteren en behouden: hoe doe je dat? 
● API-werking in de club: Lessons learned? 
● Cluboverschrijdende initiatieven: hoe elkaar vinden rond wat? 
● Hoe maken we onze werkingen meer duurzaam? 



De resultaten van deze rondetafels worden gebundeld en ter beschikking gesteld i.f.v. de 
RvCA van mei. 


